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Så förbereder vi 

INFÖR RENOVERINGEN

Sundbyberg 8 mars 2016 | Som du säkert vet planerar vi för en välbehövlig renovering på 
Logdansvägen 2–48. Nu vill vi berätta lite mer om hur det går med förberedelserna.

SAMRÅDSGRUPP FÅR BIDRA MED ERFARENHETER
Inför renoveringen tar vi hjälp av en samrådsgrupp som består av ett femtontal hyres
gäster. Gruppen har fått i uppgift att samla ihop erfarenheter av att bo på Logdans vägen 
– både sådant som fungerar bra och mindre bra. Vi har hittills träffats två gånger och har 
ett tredje, avslutande möte inplanerat i nästa vecka. 

VAD HÄNDER FRAMÖVER?
Vi bjuder in till en botrivselgrupp där du får tycka till och välja detaljer inför renoveringen, 
som kakel, tapeter och annan inredning. Du får mer information och tidplan hem i brev
lådan under våren. Vi planerar preliminärt att sätta igång med renoveringen i början av 
2017 – och renoverar sedan etappvis ett hus i taget. I god tid innan vi börjar i ditt hus 
träffas vi för ett personligt möte där du får möjlighet att ställa alla de frågor du har.

AKTUELL INFO FINNS PÅ PROJEKTPLATSEN
För att underlätta för dig att hitta all information om det kommande renoverings projektet 
finns en projektplats på vår webb, se www.forvaltaren.se under Projekt och Logdans
vägen 2–48. 

Vänliga hälsningar,

 
 
Rebecca Boutelje
Projektsamordnare
rebecca.boutelje@forvaltaren.se
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Information inför renoveringen

DAGS FÖR SAMRÅD

Sundbyberg 29 september 2015 | Hej! Nu var det ett tag sedan du hörde från oss, men 
bakom kulisserna fortsätter arbetet som planerat. Förstudien pågår för fullt och det 
görs fortfarande inventeringar i huset. Framöver kommer vi behöva tillträde till några 
lägenheter. Vi kontaktar er det gäller i förväg så att ni vet om att vi kommer. 

GÖR DIN RÖST HÖRD
Nästa steg är att bilda en samrådsgrupp. Denna utses av hyresgästföreningen, så om du är 
intresserad av att vara med kan du kontakta den. Samråd genomförs för att du som bor 
i huset ska få komma med synpunkter och vara delaktig inför renoveringen. Vi hoppas 
kunna hålla det första mötet i slutet av oktober. 

VÄLKOMMEN ATT KONTAKTA REBECCA
Vi har inte någon ytterligare information att komma med i dagsläget. Vi räknar 
fortfarande preliminärt med att sätta igång med renoveringen någon gång under andra 
halvåret 2016. Vi återkommer med mer information längre fram. 

Om du har frågor eller synpunkter är du alltid välkommen att kontakta mig. 
Vänliga hälsningar,

Rebecca Boutelje   
Projektsamordnare  
rebecca.boutelje@forvaltaren.se


